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Beste Lintenaren,

In januari begonnen onze  
mandatarissen aan de nieuwe 
bestuursperiode. En wat voor 
mandatarissen. Harry, met meer 
dan 35 jaar ervaring. Alice en 
Rudy, die er ondertussen al zes 
jaar als schepen op hebben zitten. 
Hans, die de vorige legislatuur in 
de OCMW-raad zetelde. Rina, een 
gekende figuur uit de senioren-
gemeenschap. Onze jongste telg 
Malika, die met haar negentien 
lentes de toekomst garandeert.  
En Annemie, die de vorige  
bestuursperiode in de gemeente- 
raad zat en die de komende jaren 
mag voorzitten.

Een ambitieus bestuursakkoord 
ligt op tafel. Geen gebakken lucht 
maar een degelijk, uitvoerbaar en 
evenwichtig document waarin u 
de stempel van de N-VA en onze 
campagnebeloftes terugvindt. 
De komende maanden zullen 
we nauw samenwerken met de 
administratie om op basis van dit 
akkoord een meerjarenplanning 
op te stellen. Op www.lint.be 
vindt u het volledige bestuurs- 
akkoord.

De komende zes jaar zullen we 
met onze volledige ploeg en onze 
nieuwe coalitiepartner bouwen 
aan een mooier, veiliger en  
gezonder Lint. 

Steve Blockhuys
Voorzitter N-VA Lint

Ontdek op pagina 2 en 3 onze 
ambitieuze plannen voor Lint

Op 26 mei zijn het Vlaamse, federale en Europese verkiezingen. Met schepen 
Rudy Verhoeven staat er een rasechte Lintenaar op de N-VA-Kamerlijst.

Rudy Verhoeven is net 50 geworden. Hij is gehuwd met Kristine Van Vliet en trotse  
vader van Wannes, Mathijs en Kobe. Eerst gekend als scout en volleyballer, nu als  
schepen in zijn tweede bestuursperiode. Op 1 januari 2022 neemt hij de fakkel over  
van Harry Debrabandere en wordt hij burgemeester in uw gemeente.

Op 26 mei is Rudy kandidaat voor de Kamer. U vindt hem op de achtste opvolgersplaats.  
Op de Kamerlijst staat Rudy tussen kleppers als Jan Jambon, Koen Metsu en Peter De 
Roover. Burgemeester van Edegem Koen Metsu en Rudy steunen elkaar in de campagne. 
Hun aandacht zal blijven uitgaan naar hun gemeente, maar zij willen Lint en Edegem 
ook nationaal op de kaart zetten.

Wij hopen dat alle N-VA-kandidaten op 26 mei massaal op uw steun kunnen rekenen.

N-VA Lint heeft nieuw bestuur
In februari verkozen de leden van N-VA Lint een nieuw afdelingsbestuur. Steve Blockhuys 
blijft voorzitter. 

“Ik ben vereerd dat ik ook de komende drie jaar voorzitter mag zijn van een enthousiaste 
bestuursploeg”, aldus Steve. “We verwelkomden een aantal nieuwe, jonge bestuursleden en 
onze ervaren leden engageren zich opnieuw. Ik ben heel trots op onze ploeg, niet enkel op de 
mandatarissen en bestuursleden, maar ook op onze vrijwilligers, leden en sympathisanten.”

Rudy Verhoeven
8ste opvolger Kamer

Koen Metsu
8ste plaats Kamer

Uw kandidaten op 26 mei
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Een ambitieus beleid voor Lint
“De N-VA staat voor de derde bestuursperiode op rij mee aan het hoofd van onze gemeente, die we klaar  
moeten maken voor de toekomst. Toen ik op 3 januari 1983 voor het eerst mijn eed als gemeenteraadslid  
van Lint aflegde, had ik nooit durven hopen – laat staan denken – dat ik nu, 36 jaar later, opnieuw in de  
gemeenteraad zou zetelen. En steeds met hetzelfde doel: zorgen dat wij als politici onze gemeente goed  
besturen, want dat verwachten de Lintenaren van ons. We behouden wat goed is, vernieuwen waar nodig  
en zetten de krijtlijnen uit voor de generaties die na ons komen.” Harry Debrabandere, burgemeester

Aandacht voor jonge inwoners
Met de oprichting van het Huis van het Kind worden alle kind- 
gerelateerde diensten ondergebracht onder één dak. Zo vinden 
ouders makkelijker de informatie die ze zoeken. Samen met de 
jeugdraad en de op te richten jeugdgemeenteraad willen we jonge 
mensen eigen verantwoordelijkheden geven om zo ook te weten 
wat er bij hen leeft. Onderwijs wordt maximaal ondersteund.

Een efficiënt financieel beleid
De N-VA staat voor een zuinig, efficiënt en 
effectief financieel beleid. We handhaven  
het financiële evenwicht, zonder belasting-
verhoging. 

Herwaardering van ons erfgoed
We stellen een masterplan op voor ons verouderd 
patrimonium.

Een kwaliteitsvolle 
dienstverlening
Samen met onze diensten werken 
we verder aan een kwaliteitsvolle 
dienstverlening en een degelijk 
communicatiebeleid voor jong en 
oud. Informatie verstrekken we via 
de LintApp. We gaan volop voor 
digitaal en draadloos. We werken het 
e-loket verder uit, zodat u van thuis 
uit formulieren kan aanvragen en 
invullen.

Aandacht voor milieu 
en klimaat
Zwerfvuilacties en de vermin-
dering van het afval worden 
belangrijke aandachtspunten in 
een tijd waarin klimaat en milieu 
hoog op de agenda staan. Daar 
willen we met onze partij actief 
aan meewerken. Door nog meer 
in te zetten op ledverlichting 
en de verdere vergroening van 
het wagenpark, willen we als 
gemeente ons steentje bijdragen 
aan de klimaatdoelstellingen 
tegen 2030.

Een beleid dat ondernemers ondersteunt
We ondersteunen het Lintse ondernemerschap en onderzoeken 
de mogelijkheid om een gemeentelijk aanspreekpunt voor lokale 
ondernemers uit te bouwen in samenwerking met de verschillende 
verenigingen voor zelfstandigen. Verder herbekijkt het bestuur de 
startpremies voor zelfstandigen. We bekijken de mogelijkheid om 
startende ondernemers te begeleiden met de starterscheque. Ook 
de horeca wordt niet vergeten: we versterken het initiatief Lint 
Boetiek en plaatsen wegwijzers naar de horeca in Lint.

Alice Bruno
Schepen bevoegd voor sport, jeugd, onderwijs,  

vrije tijd, cultuur, kinderopvang en senioren

Harry Debrabandere
Burgemeester

Een hart voor sport en cultuur
We willen een goed evenwicht uitbouwen tussen 
sport en cultuur. Om het aanbod uit te breiden, 
optimaliseren we de lokalen en de zalen. We 
kiezen voor een aangepast cultureel programma 
voor jongeren tussen 14 en 18 jaar, met aandacht 
voor bijvoorbeeld gamen en hippe sporten. Met de 
Lint-pas zorgen we ervoor dat niemand uitgeslo-
ten wordt. We hebben aandacht voor sport voor 
mensen met een beperking en werken daarvoor 
samen met sportdiensten uit de regio. We werken 
het openluchtzomerprogramma verder uit met 
voorstellingen verspreid over Lint en maken van 
onze bib nog meer een ontmoetingsplaats die 
sociale contacten binnen onze gemeente bevordert.

Een toekomstgericht woonbeleid
Lint is op het gewestplan quasi helemaal ingekleurd als woonzone en is 
volgebouwd. Waar mogelijk moeten we de groenzone binnen het woongebied 
in onze gemeente uitbreiden. Efficiënter bouwen op kleinere oppervlakten 
die meer in de omgeving opgaan, gemeenschappelijke ruimten vergroten en 
zorgen voor betaalbare woningen en meer open ruimte. 

Een wijk als verlengde van het gemeentepark, waar de auto onder de grond zit 
en mensen bewegen tussen moderne en open architectuur van een progressief 
woonerf, is een idee dat werkelijkheid kan worden. We zorgen voor een gezonde 
mix van sociale woningen en privéwoningen in te (her)ontwikkelen wijken en  
stellen een nieuw en toekomstgericht gemeentelijk ruimtelijk beleidsplan op.  
Daarbij vragen we de inbreng van de Vlaamse Bouwmeester. Enkel zo kunnen  
we een toekomstgericht plan maken dat rekening houdt met de demografische 
ontwikkelingen van de komende decennia. Het is heel belangrijk dat we de volgende 
jaren het aandeel van jonge mensen en jonge gezinnen in de Lintse bevolking laten 
aangroeien. Dit om de vergrijzing die ons te wachten staat te compenseren.

Wat sociaal wonen betreft willen we de goede relatie met de sociale huisvestings-
maatschappij behouden. We communiceren op een transparante wijze met de 
buurtbewoners over geplande huisvestingsprojecten. Bij dergelijke projecten zoeken 
we steeds naar een goed evenwicht tussen private en sociale huisvesting. Tot slot 
bekijken we volop de mogelijkheid om het aantal assistentiewoningen te verhogen, 
liefst in de nabijheid van het woonzorgcentrum.

Een maximaal verkeersveilig Lint
In onze gemeente wordt de maximale snelheid van  
50 km/u ingevoerd over het hele grondgebied. Een zone 
30 in de volledige kern van de gemeente zorgt voor een 
veilig centrum waar voetgangers en fietsers meer bewe-
gingsruimte krijgen. Waar mogelijk en wenselijk kunnen 
fietsstraten ingevoerd worden waar fietsers de algehele 
voorrang krijgen. Een degelijk onderhoudsplan moet 
ervoor zorgen dat het openbaar domein er zonder 
het gebruik van pesticiden verzorgd en veilig bij 
ligt. Ook het onderhoud van de straten en fiets-
paden zal planmatig aangepakt worden. 

Welzijnsgemeente
Lint moet een echte welzijnsgemeente 
zijn. Elke beslissing die genomen wordt in 
de gemeente moet de sociale toets door-
staan, zodat elke Lintenaar kans heeft op 
een menswaardig bestaan. We besteden 
voldoende aandacht aan het psychische en 
fysische welzijn en promoten een gezonde 
levensstijl.

Rudy Verhoeven
Schepen bevoegd voor ruimtelijke  
ordening, woonbeleid en mobiliteit
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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang. 
Dankzij de N-VA werd Vlaanderen de afgelopen vijf jaar veiliger en welvarender. De nettolonen stegen, 
er kwamen meer dan 200 000 jobs bij en het aantal Vlaamse verkeersslachtoffers ligt lager dan ooit.

Maar het werk is nog niet af. Vlaanderen is ambitieus, maar botst al te vaak op de institutionele miskleun die 
België is. Confederalisme is de enige realistische uitweg. En dat kan alleen met de N-VA erbij. 

Daarom trekken we met een ijzersterke opstelling naar 
de verkiezingen van 26 mei. Ook in Antwerpen. 

n-va.be/verkiezingen

Liesbeth
HOMANS
Antwerpen (Wilrijk)

Vlaams viceminister-
president

2de plaats
Vlaams Parlement

Valerie 
VAN PEEL
Kapellen 

Kamerlid en
schepen

2de plaats
Kamer

Bart
DE WEVER
Antwerpen (Deurne)

Nationaal voorzitter,
Kamerlid en burgemeester

Lijsttrekker
Vlaams Parlement

Jan 
JAMBON
Brasschaat

Voormalig vicepremier, 
Kamerlid en burgemeester

Lijsttrekker
Kamer

Geert 
BOURGEOIS

Vlaams minister-president

Lijsttrekker
Europa


